
 

 
 
 

 

Schriftelijke vragen in het kader van artikel 42 van het Reglement van Orde 
voor de vergaderingen en overige werkzaamheden van de Gemeenteraad van 
Westland gesteld op 8 juli 2020 
 
Op 7 juli 2020 stuurde wethouder Van der Stee van Onderwijs de raad een memo inzake de 
huisvestingsproblematiek van de basisscholen in Wateringen en Kwintsheul met nadruk op de 
problemen van de Hofvilla (voorheen Pius X). 
 
In het memo is ook te zien dat er op de Pieter van der Plasschool een tekort is aan huisvesting voor 
42 leerlingen per 1 oktober 2020. Volgens de wethouder worden tekorten aan lokalen als volgt 
opgelost: "De gemeente volgt de verordening waarin vastligt dat als er op andere scholen leegstaande 
lokalen zijn deze eerst gebruikt moeten worden vóórdat er nieuwe lokalen bijgebouwd worden of 
noodlokalen worden geplaatst." 
 
Volgens de tabel in het memo wordt er voor 77 leerlingen onderdak gezocht (drie lokalen). In totaal 
staan er zeven lokalen in Wateringen en Kwintsheul leeg. De wethouder stelt dan ook: "De 
schoolbesturen zijn i.s.m. de gemeente bezig om de huisvesting binnen de huidige schoolgebouwen 
op te vangen." 
 
Ondanks deze duidelijke uitspraak van de wethouder, blijkt het college andere stappen te nemen. De 
wethouder van Cultuur heeft onlangs een gesprek gevoerd met het bestuur van Stichting De 
Hofdames om met ingang van het komende schooljaar voor een periode van drie jaar twee 
schoolklassen van de Pieter van der Plasschool onder te brengen in de Hofboerderij. Het college 
schijnt zelfs bezig te zijn met een spoedprocedure om het huurcontract met De Hofdames na 48 jaar 
te ontbinden. 
 
 
Het bovenstaande leidt tot de volgende vragen: 
 
1. Klopt het dat het college een gesprek heeft gevoerd met De Hofdames met als doel twee 

schoolklassen voor de komende drie jaar onder te brengen in de Hofboerderij? 
 
2. In hoeverre strookt dit met de uitspraken van het college in het memo dat eerst gebruik wordt 

gemaakt van leegstaande lokalen bij andere scholen? 
 
3. Klopt het dat het college met spoed het huurcontract met De Hofdames na 48 jaar wil ontbinden? 
 
4. Waarom maakt het college geen haast met het uitvoeren van de al jaren bestaande plannen voor 

nieuwbouw van lokalen op de plaats van De Eendenburcht? 
 
5. Heeft het college serieus gekeken naar andere locaties, zoals het Gemeentehuis, de ruimte 

boven de Vers 5, de Gereformeerde Kerk en de Tuinbouwschool (verlengen huidig 
huurcontract)? Zo ja, wat waren de uitkomsten van dit onderzoek? 

 
6. Waarom heeft het college niet actief de gemeenteraad geïnformeerd over de zoektocht naar 

extra lokalen voor de Pieter van der Plasschool, ook niet in het memo van 6 juli? 
 

7. Hoe verhoudt zich het onderbrengen van schoolklassen in de Hofboerderij en het opzeggen van 
het huurcontract met De Hofdames tot het gestelde in de Visie Wateringen: "De culturele functie 
van de Hofboerderij blijft behouden als accommodatie, de exploitatie wordt verbeterd en 
verduurzaamd."? 

 
Gezien het spoedeisende karakter verzoeken wij het college deze vragen per ommegaande te 
beantwoorden. 
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